

PROTOKOLL MEDLEMSMÖTE 1-2017

2017-03-27

Art: Medlemsmöte

Plats: Klubbstugan

Antal närvarande: 19

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 2 Val av justerare

Ulla Förare valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes

§ 4 Föregående protokoll

Lästes igenom och godkändes.

§ 5 Rapporter

- Ekonomi

Har inte hänt så mycket sedan årsmötet. Nya kassören har inte hunnit sätta sig in i jobbet helt ännu. En utförligare ekonomisk rapport kommer därför på nästa medlemsmöte.

- Medlemsutveckling

Positiv trend på medlemsantalet. Ingen exakt siffra finns att tillgå.

- Utskott/arbetsgrupper

Avel o hälsa: Utställningen i februari gav ca 11 000 kr i intäkter till klubben. Meta tackar alla som ställde upp och arbetade. Nästa stora arrangemang är utställningen i maj. Parkeringen behöver folk liksom övriga hjälpredor. Anmäl intresse till Meta. Den 9 april har vi

uppdatering av MH-funktionärer och ska bygga MH-banan. Figurantutbildning M 2 och TL-utbildning kommer att hållas nu i vår.

HUS: Kurserna börjar fyllas, en del är överfulla redan. Vi har tre nya allmänlydnadsinstruktörer och en rallylydnadsinstruktör.

Tävling: Antalet tävlingar har nästan dubblats jmf med förra året. Vi har haft två tävlingar redan i lydnad.

Agility: 1 ny tävlingsledare och en till på gång att examineras. De har en stor tävling Kristi Himmelfärdshelgen, 4 dagar.

Köket: Köksgruppen har träffats en gång, ska ha en städ- och bakdag framöver. Behövs alltid folk, särskilt när vi har större evenemang. Kom ihåg att meddela ev. arrangemang i god tid så att de hinner planera!

Mark o stuga: Grusplanen ska färdigställas nu i vår. Städlistan för våren är ute på hemsidan.

- Styrelsen

Ulle informerar om ett mail som kommit till klubben ang lösa hundar på Deltat. Det är koppeltvång i hela reservatet. Vi försöker sprida till våra medlemmar att hålla hundar kopplade samt att vi ska plocka upp efter våra hundar. Heléne kommer att besvara mailet som vi har fått.

9 april em: Kickoff för utskott och arbetsgrupper. Vi startar med lunch kl 13 och träffs sedan för att stämma av och prata om kommande verksamheter.

§ 6 Färdigställande stuga/mark

Fixardag 29 april, vi städar både inne och ute och grillar hamburgare!

§ 7 Framtid Timrå BHK

Några ur styrelsen har varit på en träff med Lars Andersson, konsult ang föreningsliv i Timrå. Han driver ett projekt om hur man ska kunna lyfta våra föreningar i kommunen. Vad behöver föreningarna? Det vi lämnar som önskemål är bl.a att det är svårt med boende för deltagare vid större arrangemang. Vi vill gärna vara med i projektet och har anmält oss intresserade.

§ 8 Övrigt

Jens lyfter frågan om fodersponsor till klubben. En bra idé som lyfts till styrelsen, men Jens och Meta startar upp en diskussion om vad vi kan erbjuda isf.

En medlem informerar om ett jobb som Umeå BK har gjort för att få fler att ägna sig åt brukset, och fått många intresserade. De har bl.a. haft långa kurser med fasta

träningsgrupper. Har stått om det i Brukshunden. Kan vara något att nappa på för oss? Vi behöver göra något för att hålla bruket levande. Vi tar med det till styrelsen.

Tävlingsgruppen efterlyser gps-kunniga människor som kan hjälpa till att lägga spår vid tävlingar. Överlag behövs det funktionärer till alla våra arrangemang.

§ 9 Nästa medlemsmöte

Är planerat till den 29 maj 2017.

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid tangenterna:

Karin Arkmo Larsson

Justeras:

Ulle Likukkonen, mötesordförande

Justeras:

Ulla Förare